
Радомир Лазовић (Не давимо Београд): Понош је конзервативан кандидат коме су блиске десничарске идеје. Предложићемо свог кандидата или подржати независног који нам је програмски близак
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Најбоље би било да смо имали заједничког кандидата опозиције. Ми смо то још у
септембру прошле године упутили као разрађен предлог свима, али друга страна
није пристала – каже у разговору за Данас Радомир Лазовић из Не давимо
Београд, у одговору на питање да ли ће предизборна коалиција „Морамо“, чији је
НДБ део, имати свог председничког кандидата или кандидаткињу.

  

  

– Сада имамо ситуацију да је један велики део политичког спектра незадовољан
избором конзервативног кандидата коме су веома блиске десничарске идеје. Зато
мислим да је важно да постоји још један кандидат или кандидаткиња која заступа идеје
блиске зеленим и левим политикама. На овај начин би сви грађани имали за кога да
гласају, повећала би се излазност и дошли би до тога да Вучић не може да победи у
првом кругу. Наравно, подршка кандидату који уђе у други круг се за нас подразумева.
Да ли ћемо ми предложити или ћемо подржати независног кандидата који нам је
програмски близак, није толико битно
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*Да ли о томе разговарате са Скупштином слободне Србије, имајући у виду да су
они одустали од подршке Здравку Поношу, кандидату опозиционих партија,
окупљених у предизборну коалицију „Уједињена Србија“, односно да су заузели
став да ће у изборном процесу учествовати или са „Морамо”, или никако?

  

– Са представницима Скупштине слободне Србије смо у сталном контакту, одавно, а
појединци који долазе из ове организације су и на нашим листама за републичке и
градске изборе. Издвојио бих доктора Радета Панића, професорку Љиљану Томовић
или пољопривредника Драгана Клеута, и захвалио бих им се на подршци.

  

*Рекли сте да је неопходно испоставити кандидата као алтернативу Здравку
Поношу због веће излазности, а тиме и повећаних шанси за смену актуелног
режима. Кога?

  

– Уколико желимо да спречимо Александра Вучића да победи у првом кругу, морамо
убедити што већи број људи да изађе и гласа. Уколико је Здравко Понош добар
кандидат за десничаре и конзервативније гласаче, поставља се питање ко представља
оне којима су блиске зелене и леве идеје. Потребан нам је кандидат или кандидаткиња
која ће на гласање извести све оне људе којима је стало до социјалне правде, здраве
животне средине и демократије, а посебно у друштву које је предуго гажено
аутократском чизмом једног човека. Уколико будемо у прилици, ми ћемо или предложити
свог кандидата или кандидаткињу или ћемо подржати независни предлог који долази из
овог програмско-идеолошког поља, како бисмо допринели смени криминалног режима.

  

*Када ћете обелоданити име вашег кандидата и на основу којих критеријума се
опредељујете?

  

– Још увек разговарамо са партнерима и потенцијалним кандидатима, али смо близу
одлуке. То мора бити особа која може да се супротстави девастацији и наше природе и
наших институција и вредности друштва. Он или она мора бити оличење супротност и
Вучићевој клептократији и десничарском тенденцијама којих је у нашем друштву
запањујуће много. То мора бити неко ко нема терет прошлости и није учествовао у
сиромашењу нашег друштва. Мора бити истински борац за здраву животну средину,
демократију и бољи живот свих грађана.

 2 / 3



Радомир Лазовић (Не давимо Београд): Понош је конзервативан кандидат коме су блиске десничарске идеје. Предложићемо свог кандидата или подржати независног који нам је програмски близак
уторак, 22 фебруар 2022 18:40

  

(Данас)
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